
Van: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl>  
Verzonden: donderdag 28 januari 2021 
Onderwerp: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Agema (PVV) om een extra schriftelijk overleg 
te houden over het bericht 'GGD wist al maanden van privacyproblemen' | Uw reactie graag voor 
vandaag, 18.00 uur  
 
 
Geachte (plv.) leden van de commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
  
Hierbij ontvangt u een verzoek van het lid Agema (PVV) om een extra aanvullend schriftelijk 

overleg te houden over het datalek bij de coronasystemen van de GGD. 

Zij doet dit verzoek naar aanleiding van het bericht: GGD wist al maanden van privacyproblemen. Zie 

onderstaande e-mail voor het volledige verzoek.   

 

U wordt verzocht uiterlijk vandaag, donderdag 28 januari 2021, om 18.00 uur aan te geven of 

u met dit verzoek kunt instemmen. Ik verzoek u via ‘allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht te 

reageren.  
Spoedig na afloop van de termijn van deze e-mailprocedure zal ik u informeren over de uitkomst 

hiervan.*  

 

Indien het verzoek wordt gehonoreerd, zal de inbrengdatum op morgen, vrijdag 29 januari 2021 

om 11.00 uur worden vastgesteld en zal aan de minister van VWS worden gevraagd de antwoorden 

voor het eerstvolgende debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus naar de Kamer te 

sturen. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Julie-Jet Bakker 

Adjunct-griffier commissie Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
Griffie commissies Sociaal en Financieel 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 
*Toelichting 
 De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende:  
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke 
weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van 
aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en 
zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. 
Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute Kamermeerderheid 
wordt gesteund.  
  
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Agema, F.  
Verzonden: donderdag 28 januari 2021 
Onderwerp: GGD wist al maanden van privacyproblemen 
 
 
Beste meneer Esmeijer, we zouden graag via een emailprocedure een extra schriftelijk overleg willen 
voorstellen (beantwoording voor eerstvolgende coronadebat) nav het bericht dat de GGD al 
maanden wist van het datalek.  
 
 
De GGD blijkt al maanden te weten van de vele privacyproblematiek rondom de coronasystemen, 
waarin privégegevens van miljoenen Nederlanders vermeld staan. Hoewel er intern veel kritiek was 

mailto:cie.vws@tweedekamer.nl
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op deze mankementen, werd deze door leidinggevenden tijden lang weggewuifd, zo meldt RTL 
Nieuws.  
https://www.telegraaf.nl/e/1353049764/ 
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